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VERENIGINGSONDERSTEUNINGS

PLAN SEIZOEN 24/25 
 

Op dinsdagavond 17 september 

2024 heeft in het clubhuis van 

rugbyclub de Scrumboks het 

allereerste Sportcafé in de 

gemeente Tiel plaatsgevonden. 

Georganiseerd door 

verenigingsondersteuner Youri 

Dikker en FTS bestuurslid & 

voorzitter Scrumboks Alex 

Meeter. 

Met de aanwezigheid van maar 

liefst 20 Tielse sportverenigingen, 

werd het ontwikkelde 

Verenigingsondersteuningsplan 

(VO-plan) gepresenteerd en 

toegelicht. Dit alles onder 

toeziend oog van wethouder 

Dave Verbeek, die last-minute 

inviel voor wethouder Carla 

Kreuk, FTS-voorzitter Bert de 

Rooij en de afgevaardigden van 

de sportverenigingen. Een 

heerlijk hapje en drankje mocht 

tijdens deze mooie avond 

natuurlijk niet ontbreken! 

Binnen het plan zijn 4 

hoofdonderwerpen opgenomen: 

vrijwilligersmanagement, sociale 

veiligheid, beleid & besturen, 

sponsoring & werving inkomsten. 

Deze zijn allemaal tot stand 

gekomen n.a.v. de inventarisatie 

die is gedaan bij de 

sportverenigingen zelf. Naast dit 

plan kunnen alle Tielse 

sportverenigingen uiteraard ook 

gewoon blijven rekenen op 

ondersteuning rondom 

onderwerpen zoals: gezonde 

sportkantine en rookbeleid. 

UITVOERING VAN HET VO-PLAN 

Met het plan hopen we de 

samenwerking tussen de Tielse 

verenigingen, de FTS, 

TielBeweegt en de gemeente Tiel 

te stimuleren door gedurende 

het seizoen 24/25 iedere maand 

eenmalig samen te komen in de 

vorm van (thema) 

bijeenkomsten. 

Per onderwerp zullen er 

gedurende een half jaar 2 

bijeenkomsten georganiseerd 

worden en 1 themabijeenkomst. 

Er wordt gestart met de eerste 

bijeenkomst waar verenigingen, 

die geïnteresseerd zijn om met 

dit specifieke onderwerp aan de 

slag te gaan, samenkomen om 

het te hebben over waar ze 

precies tegen aan lopen, wat ze 

eventueel al bereikt hebben en 

wat ze zouden willen bereiken. 

Onder begeleiding van Youri zal 
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er na 2 uur voor gezorgd worden 

dat de verenigingen genoeg 

lading hebben om het komende 

half jaar met het onderwerp aan 

de slag te gaan. 

Na een kwartaal wordt er een 

themabijeenkomst georganiseerd 

die informatief van aard is. 

Tijdens deze bijeenkomst hebben 

verenigingen de mogelijkheid om 

hun ervaringen en 

succesverhalen rondom het 

onderwerp te delen met andere 

verenigingen. Ook kan er een 

gastspreker aanwezig zijn die de 

verenigingen voorziet van extra 

informatie, ter ondersteuning van 

hun werkzaamheden. 

Verenigingen die zich op dat 

moment niet bezig houden met 

betreffend onderwerp omdat hun 

prioriteit(en) bij een ander 

onderwerp(en) ligt, hebben op 

deze manier wel de mogelijkheid 

om te leren van de stappen die 

andere verenigingen gemaakt 

hebben. Vandaar dat er ook 

getekend is met de intentie om 

samen te werken en van en met 

elkaar te leren! 

Na een half jaar zal de gehele 

groep weer bij elkaar komen om 

te evalueren wat de verenigingen 

bereikt hebben, waarom wel of 

niet?  

Er zal besloten worden of de 

doelstellingen van de eerste 

bijeenkomst zijn behaald en of er 

al nieuwe doelen gesteld kunnen 

worden voor het volgend halfjaar. 

De bijeenkomsten zullen om de 

beurt georganiseerd worden bij 

verschillende verenigingen, mits 

een vereniging hier interesse in 

heeft. Op die manier willen we de 

samenwerking extra kracht bij 

zetten doordat ze letterlijk bij 

elkaar op de koffie komen. 

Middels maandelijkse 

tussentijdse evaluaties (via 

Google Forms en telefonisch) zal 

Youri blijven coördineren hoe het 

verloop bij de onderwerpen gaat 

en of er behoefte is aan extra 

momenten samen met de andere 

verenigingen of met Youri zelf. 

VERVOLG VAN HET VO-PLAN NA 

SEIZOEN 24/25 

Hoe gaat het plan geborgd 

worden? Dat is een vraag die 

tijdens het Sportcafé ook gesteld 

werd.  

Ten eerste heeft de 

intentieverklaring ervoor gezorgd 

dat er een officieel signaal is 

gegeven aan de verenigingen, 

maar ook aan bijvoorbeeld de 

gemeente, om deze 

samenwerking aan te gaan en te 

behouden. 

Ten tweede is er ingespeeld op 

de behoeftes van de verenigingen 

zelf. Door aan de slag te gaan met 

onderwerpen die echt van 

waarde zijn binnen je verenging, 

wekt dit ook energie op en zal de 

motivatie hopelijk hoog blijven 

d.m.v. het ervaren van successen.  

Ten derde zal er over precies een 

jaar, in september 2025, een 

nieuw Sportcafé plaatsvinden 

waarin we zullen evalueren op 

het afgelopen jaar en zullen 

bepalen met welke onderwerpen 

we het VO-plan in seizoen 25/26 

zullen voortzetten. 

Op deze manieren willen we aan 

alle partijen het vertrouwen 

geven dat dit VO-plan niet iets is 

voor een eenmalig jaar. De 

ambitie is om dit jaarlijks 

terugkerend te maken zodat er 

stappen genomen blijven worden 

binnen het Tielse 

verenigingsleven. 

SPORTAKKOORD 

Bij de organisatie van de 

maandelijkse bijeenkomsten, zal 

Youri samen met de 

vereniging(en) die de 

bijeenkomst wil hosten, op hun 

locatie, aanspraak maken op het 

Sportakkoord. 

Samen met de FTS is er een 

template van het 

aanvraagformulier afgesproken 

waarin staat wat een vereniging 

mag vragen voor de huur van de 

locatie en hoeveel er p.p. 

besteedt mag worden aan de 

catering. Op deze manier zorgen 

we ervoor dat iedere vereniging 

gelijkwaardig beloond wordt. 

INTERESSE OM AAN TE SLUITEN? 

Is je vereniging niet aanwezig 

geweest tijdens het Sportcafé en 

is er, na het lezen van dit stuk of 

het horen van succesverhalen, 

wel interesse om aan te sluiten 

bij het VO-plan? Dat kan 

natuurlijk! Want uiteindelijk is 

het de ambitie om alle Tielse 

sportverenigingen binnen dit 

plan te betrekken zodat echt het 

“hele” Tielse verenigingsleven 

stappen kan gaan maken.  

Neem contact op  met Youri als er 

vragen zijn of als er behoefte is 

aan meer informatie. Dit kan via 

06-12064687 of via 

youridikker@tielbeweegt.nl.  

Dan rust mij enkel nog om af te 

sluiten met de mooie woorden 

van wethouder Dave Verbeek 

tijdens het Sportcafé: “Dit zijn 

onderwerpen waar ik zeker van 

weet dat iedere vereniging er wel 

mee te dealen heeft. Daarom kan 

ik alleen maar zeggen: zeg “ja ik 

doe mee” en zet die 

handtekening!” 
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